

5D4N JAKARTA PUNCAK BANDUNG FULL BOARD (GV2)

(Ringgit Malaysia)

Tour Code: 5DJPBFB		VALIDITY : 01 NOV 2017 – 31 MAR 2018			
		5D4N FULL BOARD Per Pax Per Package			
STAR	HOTEL	02-04 Pax	05-09 Pax	10-14 Pax	SGL SUPP
3*	JKT: Hariston Hotel (2 nights) BDO: Tebu Hotel (2 nights)	1409	1149	979	360
4*	JKT: Best Western Mangga Dua (2 nights) BDO: Grand Tebu (2 nights)	1519	1249	1089	470
5*	JKT: The Media Hotel (2 nights) BDO: Grand Royal Panghegar (2 nights)	1639	1369	1209	580
PACKAGE INCLUDED		PACKAGE EXCLUDES			
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Return airport transfer ✓ Accommodation as per chosen hotel include daily breakfast ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian) ✓ Escorted orientation tour by English speaking guide ✓ All entrance fees as per itinerary 		<ul style="list-style-type: none"> ✗ Domestic / International Air ticket, airport tax & porter charges ✗ All personal expenses ✗ Entry visa application (if applicable) ✗ Travel insurance coverage ✗ High season surcharge (if applicable) ✗ Long weekend surcharge (if applicable) 			
ITINERARY 行程简介					
Day 1 ARRIVAL JAKARTA [D]		第一天 抵达雅加达 [晚]			
Welcome to Jakarta, upon arrival at Soekarno - Hatta International Airport of Jakarta, meeting and greeting by our guide. Proceed to visit The Monument National (MONAS) Then drive around the Fatahillah Square. Check in hotel for overnight. Dinner at local restaurant. Overnight at Jakarta.		乘搭客机飞往雅加达。抵达后, 由专人接机, 进行雅加达城市观光。参观国家独立纪念, Fatahillah Square。晚餐在当地餐馆。			
Day 2 JAKARTA [B/L/D]		第二天 雅加达 [早/午/晚]			
After breakfast at hotel, proceed to visit Indonesia in Miniature (Taman Mini Indonesia Indah) a 160 hectare recreation park which is designed to give visitors a general overview of Indonesian culture and traditions. Afterwards, proceed for Jakarta shopping tour at Tanah Abang or Mangga Dua. Back to hotel. Lunch and Dinner will be served at local restaurant. Overnight at Jakarta.		早餐后, 前往参观印尼迷你园。里面包含了印尼各个地区文化的缩影。占地 160 公顷。然后返回雅加达市享受购物乐趣。午餐和晚餐在当地餐馆。			
Day 3 JAKARTA - BANDUNG TOUR [B/L/D]		第三天 雅加达-万隆 [早/午/晚]			
Breakfast at hotel then proceed to visit Safari Park and passing through Puncak tea plantation. Afterwards, proceed to Bandung for shopping at factory outlets or Cihampelas street. Lunch and dinner at local restaurant. Check in hotel and overnight in Bandung.		早餐后, 使用高速公路前往万隆, 途中参观印尼缩影公园。到达万隆后, 前往万隆的直销工厂购物, 如: Heritage, Summit, Secret 等等或者在著名的 Cihampelas 牛仔裤中心购物。晚餐后, 入住万隆的酒店休息。			
Day 4 BANDUNG [B/L/D]		第四天 万隆 [早/午/晚]			
Breakfast at the hotel. Today We have full day Bandung Tour by visiting White Crater Volcano and Ranca Upas Hotspring + Ciwidey strawberry Farm. lunch at local rest. Back to Bandung we'll shopping at Factory Outlet such as Rumah Mode, Heritage, The Summit and The Kosmo or Cihampelas, afterwards dinner at local rest then free program.		早餐后, 前往白色火山湖后前往 Ranca Upas 温泉区享受温泉。过后前往草莓园。午餐后, 继续前往万隆市进行购物。晚餐后, 送往酒店休息。			
Day 5 BANDUNG / JAKARTA - KUALA LUMPUR [B]		第五天 启程回国 [早]			
After breakfast, free at own leisure until time transfer to airport for departure.		早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束愉快旅程。			

BLOCK OUT DATE : 20 DEC 2017 – 10 JAN 2018

REMARKS

- **Minimum 2 pax** traveling based on **PRIVATE** arrangement. Only valid for **Malaysian Market**.
- Compulsory tour guide & driver tipping **RM 50 per pax** must be collected at Great Leap Tours Office. English Speaking Guide.
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice.
- Kindly indicate tour code when making booking.
- **Deposit of RM 300 per pax shall made upon booking confirmed. No refunds are permitted.**
- Deadline of full payment refer to confirmation reply
- F.O.C policy: Min 20 adults paying + 01 T/L FOC based on half twin sharing.
- **Travelling period valid from 01ST NOV 2017 – 31ST MAR 2018**
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable
- Child under 10 year's old WITH EXTRA BED charge 85% of adult fare.
- Child under 10 year's old WITHOUT EXTRA BED charge 75% of adult fare.



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2nd Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.

Tel : 082 – 457 181

Fax : 082 – 459 181

Email : outbound@greatleap.com.my